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Samenvatting
Eind 2020 is de gemeente Steenwijkerland benaderd door voetbalvereniging d’OldeVeste met het 
verzoek bij te dragen aan de realisatie van ledverlichting op een tweetal velden op het sportcomplex. 
Vanuit deze businesscase is samen met de vereniging gekeken naar de mogelijkheid mee te werken 
aan het initiatief waarbij het uitgangspunt was om als gemeente geen extra geld beschikbaar te 
stellen (de investering is immers op dit moment niet noodzakelijk). Het tweede uitgangspunt was dat 
na realisatie in principe sprake was van privatisering van de verlichting middels recht van opstal.  

De casus heeft geleid tot een werkwijze voor een gemeentelijke bijdrage, die ook kopieerbaar is naar 
andere clubs die gebruikmaken van een gemeentelijke buitensportaccommodatie. Deze kaders passen 
inhoudelijk binnen de huidige beleidskaders die uw raad eerder heeft vastgesteld.

De kaders:

De gemeentelijke bijdrage die clubs, in geval van verduurzaming en privatisering veldverlichting, 
ontvangen, is opgebouwd uit drie delen:

1. Jaarlijkse onderhoudsbijdrage:  € 50,- per armatuur per jaar tot einde restlevensduur
2. Indien van toepassing een eenmalige bijdrage voor het op niveau brengen van de verlichting 

tot de trainingsnorm
3. Bijkomende kosten voor privatisering

De kosten voor post 1 en 2 zijn sowieso voor rekening van de gemeente. Als een vereniging de 
verlichting wil overnemen, heeft het de voorkeur om in één keer het totaalbedrag voor de 
onderhoudslasten over te hevelen naar de vereniging. Dit maakt de investering voor de vereniging 
namelijk een stuk makkelijker. Zoals ook als kans gemeld in de Perspectiefnota, hebben meerdere 
verenigingen na de casus ledverlichting OldeVeste aangegeven geïnteresseerd te zijn in het realiseren 
van ledverlichting en daarbij behorende privatisering van de verlichting.

De inhoudelijke kaders uit de casus OldeVeste vormen het uitgangspunt om ook andere initiatieven te 
ondersteunen. Echter, er komen nu veel initiatieven tegelijkertijd, waardoor het niet haalbaar is om 
binnen het beschikbare onderhoudsbudget een bijdrage vanuit de gemeente in één keer beschikbaar 
te stellen. Om te voorkomen dat in de tussentijd deze initiatieven vertraagd worden of stil komen te 
vallen, zoeken we naar een oplossing om uw raad aan de voorkant de (financiële) kaders te laten 
bepalen en daarmee ruimte te creëren om snel en flexibel mee te kunnen bewegen met initiatieven 
vanuit de verenigingen die gebruikmaken van gemeentelijke buitensportaccommodaties.
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Want we werken graag mee aan het realiseren van ledverlichting. Het draagt namelijk onder andere 
bij aan de ambities op het gebied van duurzaamheid en het Steenwijkerlands Sport en 
Beweegakkoord (duurzame sportinfrastructuur en vitale aanbieders). Daarnaast zorgt het op de 
langere termijn voor een lagere investering voor de gemeente. Tot slot is er op dit moment de BOSA –
subsidie waar verenigingen gebruik van kunnen maken, waarbij na toekenning, 30 % van 
verduurzamingsinvestering gesubsidieerd wordt. Deze regeling geldt nog tot en met 2024. Of en hoe 
deze regeling wordt opgevolgd door een vergelijkbare regeling is nu nog niet te zeggen. 

Daarom stellen we voor eenmalig € 230.000 voor een periode van 3 jaar beschikbaar te stellen voor 
het in samenwerking met sportverenigingen realiseren van duurzame veldverlichting (LED) en 
privatisering ervan op gemeentelijke buitensportaccommodaties. En stellen we voor het bedrag voor 
het jaarlijks beheer en onderhoud van € 50,00 per armatuur tot het moment dat de restlevensduur 
van de verlichting is verstreken, in één keer eenmalig beschikbaar te stellen en vervolgens de 
jaarlijkse kosten direct structureel in mindering te brengen op het budget voor beheer en onderhoud 
van de sportvelden.

In het exact benodigde bedrag zit enige mate van onzekerheid. Met dit voorstel aan uw raad hebben 
we de verwachte kosten zo goed mogelijk geprobeerd in te schatten met de kennis die we op dit 
moment hebben. Hoewel er nu een aantal verenigingen serieuze interesse toont, houden we daarbij 
ook oog voor verenigingen die op dit moment nog geen concrete vragen hebben neergelegd. Met 
andere woorden, met de gevraagde financiële ruimte, verwachten we ook deze verenigingen te 
kunnen ondersteunen.  

Met dit voorstel bepaalt uw raad de maximale bijdrage. Mocht onverhoopt toch blijken dat dit bedrag 
onvoldoende is, dan zullen we opnieuw een besluit aan u voorleggen zodat u de kaders kunt bepalen.

Besluit

Beslispunt 1
De gemeenteraad besluit het bedrag voor het jaarlijks beheer en onderhoud van de armaturen in één 
keer eenmalig beschikbaar te stellen.

Beslispunt 2
De gemeenteraad besluit eenmalig € 230.000 voor een periode van 3 jaar beschikbaar te stellen voor 
het, in samenwerking met sportverenigingen, realiseren van duurzame veldverlichting (LED) en 
privatisering ervan op gemeentelijke buitensportaccommodaties.  

Beslispunt 3
De gemeenteraad besluit dit budget beschikbaar te stellen uit  de algemene reserve vrij besteedbaar.

Voorstel

Inleiding
Op de gemeentelijke sportvelden in Steenwijkerland staat in nagenoeg alle gevallen conventionele 
veldverlichting. We zijn als gemeente eigenaar van deze verlichting en verantwoordelijk voor het 
beheer en onderhoud ervan evenals de vervangingsinvestering op het moment dat dat noodzakelijk is. 
Op dit moment is er geen directe noodzaak om alle conventionele veldverlichting te vervangen. Wel is 
duidelijk dat er geen conventionele veldverlichting meer wordt geproduceerd en er enkel sprake is van 
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het opmaken van de voorraad. Daarmee is er over enige jaren wel noodzaak tot vervanging. Wanneer 
dit moment precies zal zijn is onduidelijk, maar vooralsnog is het beheer en onderhoud gericht op het 
vervangen met (de nog in voorraad zijnde) conventionele lampen. Dat betekent ook dat er in de 
begroting op dit moment geen budget gereserveerd is om te vervangen naar led.

Eind 2020 is de gemeente Steenwijkerland benaderd door d’ OldeVeste met het verzoek om bij te 
dragen aan de realisatie van ledverlichting op een tweetal velden op het complex. Zij hebben via de 
Groene Club (een vanuit het landelijk Sportakkoord bekostigd adviestraject voor sportverenigingen om 
de mogelijke verduurzamingsmaatregelen in beeld te brengen) een verduurzamingsplan voor hun 
accommodatie geschreven met daarbij een kosten-batenanalyse.

Ledverlichting bleek voor de vereniging interessant omdat het fors lagere lasten oplevert en zorgde 
voor een kwaliteitsimpuls. De aanwezigheid van de landelijke BOSA subsidie zorgde voor een 
versnelling in de aanpak, omdat het de terugverdientijd voor de vereniging naar beneden bracht. 
Vanuit deze businesscase is samen met de vereniging gekeken naar de mogelijkheid om als gemeente 
mee te werken aan het initiatief. Het financiële uitgangspunt was op dat moment het 
onderhoudsbudget, waarbinnen geld gereserveerd is voor onder meer veldverlichting. Daarnaast en in 
het verlengde hiervan is ingezoomd op de mogelijkheden door privatisering (middels recht van 
opstal). De casus heeft geleid tot een werkwijze voor een gemeentelijke bijdrage, die ook kopieerbaar 
is naar andere clubs. Deze kaders passen inhoudelijk binnen de huidige beleidskaders die uw raad 
eerder heeft vastgesteld.

De kaders:

De gemeentelijke bijdrage die clubs, in geval van verduurzaming en privatisering veldverlichting, 
ontvangen, is opgebouwd uit drie delen:

1. Jaarlijkse onderhoudsbijdrage:  € 50,- per armatuur per jaar tot einde restlevensduur
2. Indien van toepassing een eenmalige bijdrage voor het op niveau brengen van de verlichting 

tot de trainingsnorm
3. Bijkomende kosten voor privatisering

De kosten voor post 1 en 2 zijn sowieso voor rekening van de gemeente; we hebben immers het 
onderhoud en staan voor het voldoen aan de trainingsnorm. Als een vereniging de verlichting wil 
overnemen, heeft het de voorkeur om in één keer het totaalbedrag voor de onderhoudslasten (€50,- 
per armatuur per jaar gedurende de restlevensduur) over te hevelen naar de vereniging. Dit maakt de 
investering voor de vereniging namelijk een stuk makkelijker. Het onderhoudsbudget voorziet in 
jaarlijks onderhoud en biedt in principe dus geen ruimte voor afkoop van meerdere jaren. In het geval 
van OldeVeste is dit wel gelukt, als incidentele vraag.  

Als blijkt dat de huidige verlichting niet aan de trainingsnorm voldoet (na lichtmeting), kan de club 
eenmalig een bijdrage verwachten ter grootte van de kosten die de gemeente moet maken voor het 
op norm brengen van de verlichting. Deze kosten zouden we anders immers ook kwijt zijn voor het op 
norm brengen van de conventionele verlichting. Daarnaast is er bij privatisering sprake van 
bijkomende kosten (notaris, kadaster enz).

Zoals ook gemeld in de Perspectiefnota hebben meerdere verenigingen na de casus ledverlichting 
OldeVeste aangegeven geïnteresseerd te zijn in het realiseren van ledverlichting en daarbijbehorende 
privatisering van de veldverlichting. Voor deze investering brengen clubs ook eigen middelen/zelf 
verworven subsidies in. Op dit moment is de veldverlichting actueel bij VV Blankenham, SV VENO, FC 
Oldemarkt, SVBS en naar verwachting ook SV Steenwijkerwold. Ook MHC heeft heel recent 
geïnformeerd naar de mogelijkheden voor ondersteuning om te onderzoeken of ledverlichting voor 
hen interessant kan zijn.
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De inhoudelijke kaders uit de casus OldeVeste zijn kopieerbaar. Echter, bij OldeVeste ging om een 
incidenteel initiatief. Hierdoor was het haalbaar dit uit het regulier budget beheer en onderhoud 
sportvelden te bekostigen. Er komen nu veel initiatieven tegelijkertijd, waardoor het niet haalbaar is 
om binnen het beschikbare budget de bijdrage vanuit de gemeente in één keer beschikbaar te stellen. 
De financieringsvraag vervolgens mee laten lopen in de jaarlijkse begrotingscyclus betekent dat veel 
verenigingen lang moeten wachten, terwijl er nu energie zit bij de clubs en er voor hen bijvoorbeeld 
ook landelijke BOSA subsidie beschikbaar is. Deze regeling loopt tot en met 2024. 

Om te voorkomen dat in de tussentijd deze initiatieven vertraagd worden of stil komen te vallen, 
zoeken we naar een oplossing om uw raad aan de voorkant de (financiële) kaders te laten bepalen en 
daarmee ruimte te creëren om snel en flexibel mee te kunnen bewegen met initiatieven vanuit de 
verenigingen die gebruikmaken van gemeentelijke buitensportaccommodaties. Met dit voorstel geven 
we hier invulling aan. 

Gewenst resultaat
Besluit:

 In te stemmen met het voorstel het bedrag voor het jaarlijks beheer en onderhoud van de 
armaturen in één keer eenmalig beschikbaar te stellen.

 In te stemmen met het voorstel eenmalig € 230.000 voor een periode van 3 jaar beschikbaar 
te stellen voor het, in samenwerking met sportverenigingen, realiseren van duurzame 
veldverlichting (LED) en privatisering ervan op gemeentelijke buitensportaccommodaties.  

 Dit budget beschikbaar te stellen uit de algemene reserve vrij besteedbaar. 

Argumenten  
 Er is bij veel clubs interesse om ledverlichting te realiseren of te verkennen wat de 

mogelijkheden zijn. Op basis van de initiatieven leidt dit tot een financieringsvraag aan de 
gemeente. Om deze financieringsvraag vervolgens mee laten lopen in de jaarlijkse 
begrotingscyclus betekent dat veel verenigingen lang moeten wachten. Dit terwijl er nu 
energie zit bij de clubs en er voor hen bijvoorbeeld ook landelijke BOSA subsidie beschikbaar 
is, waarmee ze 30% subsidie aan kunnen vragen.  Deze regeling geldt nog tot en met 2024. 
Of en hoe deze regeling wordt opgevolgd door een vergelijkbare regeling is nu nog niet te 
zeggen. Met dit voorstel brengen we uw raad in positie om aan de voorkant de financiële 
kaders te bepalen. Dit biedt de mogelijkheid om, op het moment dat verenigingen de keuze 
hebben gemaakt om te willen investeren, we deze initiatieven te kunnen versnellen. We 
creëren hiermee ruimte om snel mee te kunnen bewegen met de verenigingen die gebruik 
maken van gemeentelijke buitensportaccommodaties.

 Een duurzame sportinfrastructuur is één van de thema's binnen het Steenwijkerlands Sport & 
Beweegakkoord. Vanuit dit akkoord worden clubs aangemoedigd gebruik te maken van de 
Groene Club om te kijken waar duurzaamheidsmaatregelen mogelijk zijn. 

 Duurzaamheidsmaatregelen als overstap van conventionele verlichting naar ledverlichting 
juichen we toe vanuit belang van vermindering van CO2 uitstoot

 Deze investering in duurzaamheid levert lagere lasten op voor verenigingen. Dit draagt bij aan 
toekomstbestendigheid van de clubs en past daarmee ook binnen de kaders van het 
Hernieuwd Perspectief. 

 Als gemeente staan we veldverlichting die voldoet aan de norm voor trainingen. Met deze 
investering zijn verenigingen in sommige gevallen in staat om een kwaliteitsimpuls te geven 
en verlichting te upgraden naar de norm voor trainingen én wedstrijden.

 Het voorstel past in de gedachte van right to challenge uit de visie beheer en onderhoud 
sportvelden en de werkwijze vergroot het eigenaarschap bij de verenigingen. Sterker nog, we 
zien in sommige gevallen dat de gesprekken over verlichting ook leiden tot een versnelling in 
de privatisering van gebouwen zoals kleedaccommodaties. 

 Op de lange termijn zal er een verplichting zijn om over te gaan op ledverlichting omdat er 
geen conventionele verlichting meer voor handen is. Met de eigen investering van clubs is 
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daarmee de investering voor de gemeente lager dan wanneer we als gemeente over een 
aantal jaren de volledige investering zelf moeten doen.

De gesprekken met de verenigingen die interesse hebben getoond hebben in de afgelopen periode 
een grote vlucht genomen. De ontwikkeling is als kans benoemd in de perspectiefnota die onlangs aan 
uw raad is voorgelegd. Het was op dat moment nog te vroeg om er een financiële vertaling voor te 
maken. We realiseren ons dat we met dit voorstel de reguliere financiële cyclus doorkruisen. Zoals ook 
gesteld bij de argumenten, zit er nu energie bij de verenigingen waar we graag zo snel mogelijk op 
mee willen bewegen, vanwege de voordelen voor de clubs maar ook vanwege onze eigen belangen. 
Er ligt nu het momentum om hier samen met de clubs van 1+1= 3 van te maken. Passend ook bij één 
van de kernthema's van het Hernieuwd Perspectief; in stand houden vitale lokale samenleving.

Kanttekeningen
In het exact benodigde bedrag zit enige mate van onzekerheid. Dit zit in de volgende punten:

 Op dit moment weten we dat verschillende verenigingen zich oriënteren op het realiseren van 
ledverlichting. De ene vereniging is verder dan de andere in dit traject. De kans bestaat dat 
niet alle clubs die nu interesse hebben, uiteindelijk over gaan tot realisatie. Dit is hun eigen 
keuze en afweging. Hierdoor kan het uiteindelijk benodigde bedrag lager zijn dan de 
inschatting die we nu maken of hoger, omdat er zich nog meer clubs melden. 

 Daarnaast blijkt, op het moment dat we een traject starten met verenigingen, in sommige 
gevallen de verlichting niet volledig te voldoen aan het basisniveau. De kosten die er mee 
gepaard gaan om het op niveau te brengen, weten we pas op het moment dat er een 
lichtmeting uitgevoerd is. Bij een aantal verenigingen is een lichtmeting uitgevoerd, bij een 
aantal ook nog niet omdat dit traject nog niet zo ver is. 

 Tot slot zijn er soms bijkomende kosten voor het realiseren van ledverlichting en kosten voor 
privatisering. Denk bijvoorbeeld aan noodzakelijk grondwerk, kosten voor vergunningen en 
notariskosten. Deze kosten verschillen en zijn afhankelijk van de specifieke situatie bij een 
vereniging. 

Met dit voorstel aan uw raad hebben we de verwachte kosten zo goed mogelijk geprobeerd in te 
schatten, met de kennis die we op dit moment hebben. Hoewel er nu een aantal verenigingen 
serieuze interesse toont, houden we daarbij ook oog voor verenigingen die op dit moment nog geen 
concrete vragen hebben neergelegd. Met andere woorden, met de gevraagde financiële ruimte, 
verwachten we ook deze verenigingen te kunnen ondersteunen.   

Met dit voorstel bepaalt uw raad de maximale bijdrage. Mocht onverhoopt toch blijken dat dit bedrag 
onvoldoende is, dan zullen we opnieuw een besluit aan u voorleggen zodat u de kaders kunt bepalen. 
Naast de bijdrage voor beheer en onderhoud hebben sportverenigingen ook nog de mogelijkheid om 
gebruik te maken van de duurzaamheidslening om de financiering rond te krijgen. 

Duurzaamheid en social return
Het realiseren van ledverlichting draagt bij aan de duurzaamheidsopgave. Social return is niet van 
toepassing op dit voorstel. 

Financiën
Jaarlijkse onderhoudsbijdrage:  € 50,- per armatuur per jaar tot einde restlevensduur

In het regulier budget voor beheer en onderhoud sportvelden is een bedrag van € 50,00 per armatuur 
per jaar opgenomen voor het dagelijks beheer. Op het moment dat een club over wil gaan op 
ledverlichting hebben ze recht op dit bedrag per armatuur per jaar, tot aan het einde van de 
restlevensduur. Wanneer de restlevensduur is verstreken vervalt deze jaarlijkse onderhoudsbijdrage 
aan de verenigingen. De kosten voor beheer en onderhoud sportvelden worden dan ook structureel 
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lager. Zoals aangegeven is het wenselijk om dit bedrag in één keer over te maken zodat de vereniging 
dit kan gebruik voor het financieren van de investering. 

In totaal hebben we 208 armaturen in het beheer en onderhoud. Dit komt neer op een bedrag van € 
10.400 per jaar. Dit bedrag zit structureel in de begroting, alleen is steeds per jaar beschikbaar. Op 
het moment dat een vereniging een verzoek indient stellen we voor het bedrag voor deze bijdrage in 
één keer voor te financieren en vervolgens direct in mindering te brengen op het budget voor beheer 
en onderhoud van de sportvelden. Het is hiermee een financieel technische handeling, waarmee we 
per saldo dus geen extra geld kwijt zijn. Sterker nog op het moment dat de restlevensduur verstreken 
is, levert het een structurele besparing op. We zullen hier jaarlijks in de najaarsnota over rapporteren. 
Op basis van de status van de gesprekken met de verenigingen tot nu toe schatten we in dat het voor 
dit jaar zal gaan om een bedrag van circa € 22.000. Dit levert dan direct een structurele verlaging op 
van € 1.500 per jaar in de begroting.  

Indien van toepassing een eenmalige bijdrage voor het op niveau brengen van de verlichting tot de 
trainingsnorm en bijkomende kosten

In sommige gevallen blijkt de huidige verlichting niet volledig te voldoen aan de normering voor 
trainingsverlichting. Op het moment dat verenigingen zich melden wordt besproken met de vereniging 
of een lichtmeting noodzakelijk is. Mocht uit de lichtmeting blijken dat op dit moment niet voldaan 
wordt aan het basisniveau, dan hebben we als gemeente op basis van ons beleid de verplichting te 
voldoen aan het basisniveau en zouden we een bedrag investeren om de conventionele verlichting op 
basisniveau te brengen. Deze bijdrage stellen we beschikbaar aan de vereniging. 

Op een enkele incidentele basis zouden we deze kosten kunnen dekken uit het regulier budget voor 
beheer en onderhoud, met mogelijk een kleine overschrijding. Maar wanneer meerdere verenigingen 
tegelijkertijd een investering vragen, dan past dit niet in de beschikbare budgetten en zou het kunnen 
leiden tot forse overschrijdingen. De kosten die voor het op norm brengen gelden, verschillen per 
situatie en zijn op dit moment niet bekend. 

Op het moment dat clubs aan de slag gaan met het realiseren van ledverlichting en de masten 
worden geprivatiseerd, is er sprake van een aantal bijkomende kosten. Hierbij kan gedacht worden 
aan notariskosten, kosten voor grondwerk, kosten voor vergunningen, etc. De exacte hoogte van de 
bijkomende kosten verschilt per casus. Met deze kosten is geen rekening gehouden in het budget voor 
beheer en onderhoud. Ook hiervoor geldt, op een enkele incidentele basis zouden we deze kosten 
kunnen dekken uit het regulier budget voor beheer en onderhoud, met mogelijk een kleine 
overschrijding. Maar wanneer meerdere verenigingen tegelijkertijd een investering vragen dan past dit 
niet in de beschikbare budgetten en zou het kunnen leiden tot forse overschrijdingen.

Op basis van de ervaringen tot nu toe hebben we een inschatting gemaakt. Om deze kosten te 
financieren stellen we uw raad voor eenmalig een budget ter hoogte van € 230.000 beschikbaar te 
stellen voor een periode van 3 jaar uit de algemene reserve vrij besteedbaar.   

Voorbeeld werkwijze aan de hand van casus OldeVeste

OldeVeste heeft op de twee wedstrijdvelden ledverlichting gerealiseerd. 

 Jaarlijkse onderhoudsbijdrage: de verlichting op deze twee velden had nog een 
restlevensduur van 9 jaar. 24 armaturen x € 50,00 x 9 jaar = € 10.800

 Op niveau brengen van de verlichting: uit de lichtmeting bleek dat er niet wordt voldaan aan 
het basisniveau van trainingsverlichting. Het op niveau brengen zou ons als gemeente € 7.500 
kosten. Dit bedrag is beschikbaar gesteld aan de vereniging voor realisatie van ledverlichting.

 Bijkomende kosten: voor het overdragen van recht van opstal was spraken van bijkomende 
kosten. Deze kosten zijn voor rekening van de gemeente. 
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In totaal hebben we als gemeente eenmalig € 18.300 bijgedragen. Hierdoor zijn onze jaarlijkse 
onderhoudslasten na 9 jaar structureel verlaagd met € 1.200. Daarnaast hoeven we over een  aantal 
jaren niet zelf de conventionele verlichting om te zetten naar ledverlichting. Wanneer we dit zelf 
zouden moeten doen is een grove schatting dat ons dit 24 armaturen x € 2.500,00 (investering 
omzetten conventioneel naar led) = € 60.000 zou kosten, waarbij we ook jaarlijkse kosten voor 
dagelijks  beheer en onderhoud behouden. Olde Veste kon onder andere gebruik maken van de 
jaarlijkse BOSA subsidie en de investering naar ledverlichting levert hen daarbij een forse besparing 
op in de stroomkosten waardoor ze de investering binnen afzienbare tijd zouden terugverdienen, en 
waarbij ook de kwaliteit van de verlichting werd verhoogd naar wedstrijdnorm. 

Toelichting aangevraagde bedrag

We kennen 18 verenigingen die gebruik maken van gemeentelijke buitensportaccommodaties. Een 
aantal daarvan maakt gezamenlijk gebruik van één accommodatie. Het aantal verlichte velden (en 
daarmee armaturen) loopt per vereniging uiteen. Zoals aangegeven is het gevraagde krediet een 
inschatting van de kosten die gepaard gaan met de verduurzaming en privatisering van een groot deel 
van de veldverlichting rondom de gemeentelijke buitensportaccommodaties. Geen situatie is hierin 
gelijk. De casussen tot nu toe laten een gemiddelde gemeentelijke investering zien van ca. € 13.000,- 
(op norm brengen en privatisering). Op basis van de gemiddelde investering maal het aantal 
accommodaties komen we uit op een ingeschat bedrag van € 230.000.

We schatten in dat met het gevraagde krediet en de door de vereniging te verwerven gelden /of eigen 
bijdrage, een duurzame veldverlichting voor verenigingen die gebruik maken van gemeentelijke 
buitensportaccommodaties en die willen verduurzamen, gerealiseerd kan worden. 

Bij een positief besluit zullen we in de perspectiefnota jaarlijks een update geven van de stand van 
zaken ten aanzien van besteding van het budget. 

Uitvoering en planning
Op dit moment speelt het onderwerp bij Blankenham, VV Steenwijk, SV VENO, FC Oldemarkt, SVBS en 
naar verwachting ook SV Steenwijkerwold. Ook MHC heeft heel recent geïnformeerd naar de 
mogelijkheden voor ondersteuning om te onderzoeken of ledverlichting voor hen interessant kan zijn. 

De wijze en het moment van uitvoering hangt af van de voortvarendheid van initiërende vereniging. 
Met het voorgelegde besluit kunnen we inzicht geven in de mogelijke gemeentelijke bijdrage en 
daarmee in de al dan niet haalbaarheid van de verduurzamingsplannen van de vereniging. 

Communicatie en participatie

Is het besluit openbaar?
Ja


